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Dato 15/4 2020     

Tidspunkt Kl.16.30-18.00  

Sted Via Microsoft teams 

Deltagere SB og daglig ledelse 

Afbud fra: 

Dagsorden 

Tid Punkt/forberedelse Mål med punktet  Ansvar Noter til referat 

16.30-17.00 Status på fjernundervisning og 

genåbning. 

Opdatering fra ledelse og 

medarbejdere 

Kristina Skolen skal kun åbne op for C+. og 

ikke andre elever fra 

Campusskolen.  

Der åbnes fra på mandag. Ledelsen 

mødes med personale fra C+ 

d.16/4. 

Ligeledes åbnes der også op for 

andre skoler i Ringsted, som vil 

gøre brug af vores lokaler. 

Skolerne er selv ansvarlige for den 

planlægning. Kristina vil være 

tilstede for de eksterne lærere. 

Signe og Christie vil være der ift. 

C+. 



Der vil være en opdeling af 

facilliterne både inde og ude.   

Der vil være anvisninger til 

håndvask mm. på alle relevante 

steder. Sprit sørger skolerne for.  

Det tilstræbes at lærere og elever 

ikke møder hinanden gennem 

skoledagen.  

Fjernundervisningen forsætter 

som hidtil. Skulle de ske 

ændringer, vil alle få besked om 

dette.  

Det opleves at eleverne er kommet 

godt i gang efter påske med 

undervisningen.  

Der gives god information til 

forældrene, omkring hvad der sker 

og hvad eleverne skal. 

 

17.00-17.30 Høringssvar vedr. økonomisk 

tildelingsmodel 

Skolebestyrelsen giver sit input til 

den økonomiske tildelingsmodel, 

som der bliver peget på af børne- og 

ungeudvalget. Se bilag.  

Kristina Der er arbejdet med at lave en ny 

tildelingsmodel på specialområdet. 

De tre modeller der har været i 

spil, er vedhæftet 

mødeindkaldelsen, hvor man vil 

kunne læse dem. 

Model A er som, fordelingen er 

lige nu.   



Model B. 14,2 mio.kr. til eget 

område og 14,2 mio.kr. til 

specialområdet.  

Model C tager udgangspunkt i 

model B men tager hensyn til hvor 

stor en skole man er.  

Model C er den model der peges 

på af børne-ungeudvalget.  

Model C er den model, 

Campusskolen mener er mest fair i 

forhold til fordeling af økonomien. 

Så alle skoler store som små, har 

mulighed for, at betale til elever 

der har brug for inklusion eller 

andre skoletilbud, uden at det 

vælter hele skolens økonomi. 

Der er en forventning om at denne 

model, gør at alle skoler uanset 

størrelse, har mulighed for at lave 

inkluderende tiltag.   

Campusskolen inkluderer flere end 

man kunne forvente, når vi ser på 

de socioøkonomiske tal.  

Der nedsættes et lille udvalg 

bestående af Jens Otto, Kristine og 

Benedikte, der sammen med 

Kristina laver et høringssvar.  



Høringssvaret bliver sendt til alle 

mandag d. 20/4  

 

 

17.30-17.50 Status på nedenstående 

områder:  

- Valg til skolebestyrelsen 

- Standpunktskarakterer i 

stedet for 

afgangsprøver 

- Afslutning for 9. og 10. 

klasserne 

 

 

Valgproces afventes Kristina  Tilbagemeldingen omkring blå 

mandag kommer, skolen mangler 

info omkring de ændret datoer.  

Skolebestyrelsesvalg, der afventes 

besked fra ministeriet omkring 

valgprocessen. Valget vil være 

elektronisk på Campusskolen.  

Skolen ved at vi skal give 

standpunktskarakterer, men om vi 

skal gives både i april og i juni er vi 

ved at afklare. Når denne afklaring 

forelægger, vil der blevet givet 

besked til elever, forældre og 

medarbejdere. Vi ved, at vi skal 

give karakter inden d.19/6.  

Begrundelsen for at give to, er at 

holde eleverne til ilden.  

Der vil være en tydelighed i hvilken 

karakter der gælder.  

Eleverne har søgt på de karakterer 

de har fået, den karakter de får nu 

i juni vil være den der gælder.  



Der afventes besked fra ministeriet 

om uddannelsesparatvurderingen 

(UPV) skal laves.  

I C+, som der åbnes op for nu, vil 

det forsat være bekendtgørelsen 

for nødundervisning der gælder.  

Der er vigtigt, at der gives god 

information/begrundelse til 

eleverne omkring de fag de ikke 

har haft og den karakter de får i 

faget. Ledelsen kigger på dette.  

Der kigges på hvordan alle 

eleverne i Ringsted, vil få en valid 

karakter.  

Lærerne på Campusskolen drøfter 

lige nu hvordan der kan gives en 

karakter, der afspejler elevens 

arbejde og kunnen.  

Der må ikke afholdes prøver der 

overføres til eksamensbevis.  

Der er en forventning fra de tre 

udskolingsskoler, at 

anlægsfest/posefest ikke kan 

afholdes. Dette er ikke meldt ud 

officielt endnu.  

Vi håber, at vi får vores 9. og 

10.klasser tilbage, så vi kan sige 

farvel til dem. Hvordan dette er 

muligt lige nu, vides ikke, men der 



arbejdes på måske at gøre noget 

andet. F.eks. at eleverne kommer i 

hold. Men det kan også være, at 

det bliver en video fra Kristina og 

lærerne.  

Forslag om en fest for eleverne i 

efteråret, hvor hallen lånes. Skolen 

ser ikke umiddelbart at det er en 

mulighed, at afholde den fest, da 

eleverne er kommet videre i deres 

ungdomsuddannelse.  

Afslutning for elever fylder også 

meget for lærerne, der også gerne 

vil sige ordentlig farvel til alle 

eleverne i 9.klasse og 10.klasse.  

Campusskolen vil gøre hvad vi kan 

for, at alle elever bliver sendt godt 

afsted til sommer.  

 

 

 

 

 

 

 

17.50-18.00 Evt.    Kristine: Hvilke roller/opgaver kan 

bestyrelsen varetage fremadrettet. 



Hvordan kan bestyrelsen 

forberede sig eller varetage 

forskellige opgaver? 

Det tages op når der er nedsat en 

ny bestyrelse.  

Punkter til næste møde d.6/5 

kl.16.30 – 18.00/18.30: 

Budget  

 

 

 


